
Genitiv množine 

 

- Vkladné „a“ ostáva – nevypadáva 

- Vsuvka „ov/ev“ zostáva 

- Mužský rod  

o slová s vkladným „a“  

▪  nokat = nokta (G sg) = nokata 

▪ vrabac = vrapca (G sg) = vrabaca 

▪ redak = redka (G sg) = redaka 

o  prevzaté mená koničiace sa na -kt, -nt, -pt, -rt  

▪ Objekt = objekata 

▪ Agent = agenata 

▪ Koncept = koncepata 

o  Turist (turista), komunist (komunista), socijalist (socijalista) = nevkladá sa „a“  

- Ženský rod 

o  pokiaľ základ končí skupinou spoluhlások má vkladné „a“  

▪ Biljka = biljaka 

▪ Daska = dasaka 

▪ Djevojka = djevojaka 

▪ Kruška = krušaka 

o  výnimka  

▪ -st, -št, -šć – nevkladáme „a“ 

• Vrsta = vrsta 

• Pošta = pošta 

• Gošća = gošća 

▪ -d, -t, -r, l + b/nj 

• Prijetnja, torba, molba, žalba  

o  noga, ruka = nogu, ruku  

- Stredný rod 

o  mená, ktorých základ je zakončený skupinou spoluhlások má vkladné „a“ 

▪ Stablo = stabala, jedro = jedara, ogledalce = ogledalca 

o  výnimka -st, -zd, -št  

▪ Mjesto = mjesta, gnijezdo = gnijezda, igralište = igrališta 


